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Co z Galerią ''Stela'' i budową Węzła
Przesiadkowego?
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W październiku został ogłoszony przetarg na Budowę Zintegrowanego Węzła
Przesiadkowego w Cieszynie. Ze względu na duże zainteresowanie firm, póki co przetarg
jeszcze nie został rozstrzygnięty, a termin składania ofert wydłużono. Co do przyszłości
Galerii "Stela" to nadal nie podjęto ostatecznych decyzji. Trudno z całą pewnością
powiedzieć, że Galeria ''Stela'' powstanie - przyznaje Wiceburmistrz Cieszyna.

W lipcu br. Zarząd Województwa Śląskiego zatwierdził listę projektów, które uzyskały dofinansowanie w konkursie
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2014-2020. Projekt Budowa Zintegrowanego
Węzła Przesiadkowego w Cieszynie uzyskał ponad 10 mln zł dofinansowania. Procedura związana z budową węzła
już ruszyła. W październiku ogłoszono przetarg nieograniczony na powyższe zadanie. Póki co, nie wybrano jeszcze
wykonawcy, a termin składania ofert wydłużono do 8 listopada. Choć być może zostanie jeszcze wydłużony o dwa
dni.

Jest bardzo duże zainteresowanie tym przetargiem, nie tylko wśród firm z naszego regionu. Odpowiadamy
na liczne pytania wykonawców. Cieszy nas to zainteresowanie. Mam nadzieję, że przełoży się to na dobrą
ofertę dla naszego miasta, że wybierzemy dobrą, sprawdzoną firmę, która w zaplanowanym terminie,
czyli do końca przyszłego roku, wykona całą tę inwestycję – przyznał na konferencji prasowej (28.10)
Wiceburmistrz Cieszyna Aleksander Cierniak.

Choć nie ma określonego warunkowego terminu rozpoczęcia budowy węzła, to miastu zależy na czasie, by
zakończyć tę inwestycję w terminie, czyli do końca 2017 roku. Sporo w ostatnim czasie mówi się nie tylko o
przebudowie węzła ale również o remoncie wschodniej części ulicy Hajduka w Cieszynie. Złożyliśmy wniosek o
dofinansowanie w ramach Funduszu Rozwoju Dróg Lokalnych i Powiatowych. W grudniu ma zostać
rozstrzygnięty. Warunkuje on w pełni to, czy będziemy w stanie obwodnicę wschodniej części ul. Hajduka
zrobić na koniec przyszłego roku. Dzięki partycypowaniu w drodze przez Fundusz na pewno wykonamy tę
część drogi która pozwoli w jakiś sposób połączyć wyjazd z Galerii „Stela” od strony przyszłej ulicy Hajduka
z wybudowanym rondem. Dopiero cała ta inwestycja z budową wschodniej części ulicy Hajduka stworzy
naturalny, właściwy układ komunikacyjny związany z tymi nieruchomościami – tłumaczy Cierniak.

Ciągle wiele pytań i wątpliwości budzi zwłaszcza Galeria „Stela”. Inwestycja ta przeciąga się w czasie, bo inwestor i
miasto nie mogli dojść do porozumienia. Jak potwierdza Wiceburmistrz Cieszyna negocjacje trwały bardzo długo.
Czy w najbliższym czasie będzie więc jakiś przełom? Jak przyznaje Cierniak w Urzędzie Miasta trwają ostatnie prace
nad tym aby sfinalizować umowę. Pozostały jeszcze szczegóły, ale myślę, że nie będą miały już wpływu na
podstawowe porozumienie. Jednak o szczegółach finansowych powiem jak już ją podpiszemy. Według
deklaracji inwestora, czyli firmy Fundusz INBAP z Białej Podlaskiej są oni zdecydowani aby rozpocząć
budowę jak tylko uzyskają pozwolenia. Planują zakończyć ją do połowy listopada 2017 roku. Obecnie
jeszcze nie otrzymali pozwolenia na budowę ale złożyli już wszystkie dokumenty. Muszą je jeszcze
uzupełnić, również o dokumenty wynikające z naszego porozumienia, jak i odstępstwa o które już
wystąpili do ministerstwa budownictwa – zaznacza Cierniak, po czym dodaje. Trudno z całą pewnością
powiedzieć, że Galeria „Stela” powstanie. (...) Staramy się ten projekt, razem z budową węzła, Hajduka
wschodnią jak i galerią zaproponować mieszkańcom jako inwestycję na koniec roku 2017.
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